
Interpelacja Nr 108 

z dn. 16 lutego 2016 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga Południe m.st. Warszawy 

w sprawie planowanych inwestycji na Kamionku 

         

 

Pan 

        Tomasz Kucharski 

        Burmistrz Dzielnicy Praga Południe 

        m. st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Burmistrzu, 

Na terenie Kamionka znajdują się duże i liczne tereny pofabryczne, które w ostatnich latach cieszą się 

coraz większym zainteresowaniem inwestorów. Obejmują mniej więcej trzecią część osiedla. 

Dowiedzieliśmy się, że wydawanych jest wiele decyzji o warunkach zabudowy – zarówno przez 

stołeczne Biuro Architektury i Planowania Przestrzennego jak i przez nasz Wydział Architektury i 

Budownictwa. 

Jednocześnie wiemy, że nie został jeszcze uchwalony mpzp dla Kamionka, a nawet – że jest w 

zasadzie projektowany od nowa. 

Dlatego wracamy się o przekazanie nam kopii decyzji z ostatnich dwóch lat – jakich działek i 

inwestycji dotyczą, bądź też listy wydanych decyzji o warunkach zabudowy na terenie Kamionka – 

zarówno ze stołecznego Biura Architektury, jak i Wydziału Architektury i Budownictwa. 

Chcielibyśmy się zorientować, ilu mieszkańców przybędzie na Kamionku w najbliższych kilku latach, 

i w jakim kierunku  zmieniać się będzie nasze Osiedle, po to, by zdefiniować również nasze działania i 

skoncentrować je we właściwych miejscach, zwłaszcza że równocześnie realizowany będzie na 

Kamionku program rewitalizacji.                                                                                    

Z wyrazami szacunku, 

 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu 

Mieszkańców Osiedla Kamionek 


